
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 15. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1383

I det opmærksomheden i forlængelse af spørgsmål 1158 henledes på, at såfremt der ikke

er gennemført en beregning, der vurderer udbredelsen af ålegræs i år 1900 under hen-

syntagen til input af kvælstof og fosfor hidrørende fra de foreløbige resultater af ”år 1900-

projektet”, hvordan kan ministeren så vide, at det er bedre og mere videnskabeligt korrekt

i stedet at anvende et kriterium, der tager udgangspunkt i vandløb, hvor der er begrænset

dyrkning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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